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Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bolešove, konaného dňa 10. 08. 2015  
o 18,00 hod. v zasadačke obecného úradu 

 

Prítomní: 

Poslanci: Ľubica Kvasnicová, Mgr. Jolana Petrušková, Michal Kňažek, Pavol Prna, Vladimír 
Hanák 

Ing. Martin Rác – starosta obce, Danka Sláviková, Slavka Ocelíková – zamestnankyne OU 

Ospravedlnení: Iveta Kobelová, Ing. Igor Novotný 

1. Otvorenie zasadnutia 

Starosta – privítal prítomných a otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva. Konštatoval, že 
je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov, takže OZ je uznášaniaschopné. 

Nikto nemal žiadne ďalšie pripomienky k programu, starosta dal o programe hlasovať. 

Hlasovanie: 
Počet prítomných poslancov: 5 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
UZNESENIE č. 35/2015 
k programu zasadnutia 
Obecné zastupiteľstvo v Bolešove 
schvaľuje 
program zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
 
Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Nadobudnutie majetku do vlastníctva obce – parcely č. 61/37, 61/38, 61/39, 61/40, 

61/42, 61/44, 61/46, 60/2, 61/48, 61/49 k.ú Bolešov o výmere  807  m2   „Lokalita pri 
ihrisku“ 

4. Prerokovanie upozornenia prokurátora k voľbe hlavného kontrolóra obce 
5. Územný plán obce – zmeny a doplnky č. 1 
6. Spolufinancovanie multifunkčného ihriska z rezervného fondu 
7. Rozpočtové opatrenie č. 3 
8. Rôzne 
9. Záver 
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2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 

 Starosta  -  určil zapisovateľku a overovateľov zápisnice: 
 Overovatelia:  Mgr. Jolana Petrušková, Pavol Prna 
 Zapisovateľka: Slavka Ocelíková 
 
3. Nadobudnutie majetku do vlastníctva obce – parcely č. 61/37, 61/38, 61/39, 61/40, 

61/42, 61/44, 61/46, 60/2, 61/48, 61/49 k.ú Bolešov o výmere  807  m2   „Lokalita pri 
ihrisku“ 
 
Starosta – informoval  prítomných, že vlastníci vyčlenili a tým sa vytvorili nové parcely 
pod prístupovú cestu, ktoré vlastníci chcú obci darovať. Obec môže prijať dar, avšak 
o tomto kroku musí rozhodnúť obecné zastupiteľstvo prijatím uznesenia. 
Pani Kvasnicová sa informovala, kto v budúcnosti bude financovať vybudovanie 
prístupovej cesty. 
Pán Kňažek upozornil na blízkosť ihriska, čiže pri akciách je v lokalite zvýšený hluk. 
Starosta sa vyjadril, že ten kto v budúcnosti bude stavať v tejto lokalite musí rátať 
s hlukom z akcií, ktoré sa na ihrisku konajú. 
Po zodpovedaní otázok, starosta dal o návrhu hlasovať. 
 
Hlasovanie: 
Počet prítomných poslancov: 5 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
UZNESENIE č. 36/2015 
k nadobudnutiu majetku do vlastníctva obce 
Obecné zastupiteľstvo v Bolešove 
prerokovalo 
zámer vlastníkov parciel  „Lokalita pri ihrisku“ – „Krátka cesta“ a súhlasí s prijatím daru – 
majetku do vlastníctva obce a to novovytvorenej parcely KN-C č.  61/37, 61/38, 61/39, 
61/40, 61/42, 61/44, 61/46, 60/2, 61/48, 61/49 k.ú Bolešov o výmere 807 m2, k.ú 
Bolešov. 

 

4. Prerokovanie upozornenia prokurátora k voľbe hlavného kontrolóra obce 
 
Starosta – vzhľadom k tomu, že pri voľbe hlavného kontrolóra obce boli vznesené 
námietky k nedodržaniu termínov, požiadal som Okresnú prokuratúru o preskúmanie 
zákonnosti postupu pri voľby hlavného kontrolóra obce Bolešov. Dňa 07. 07. 2015 obec 
obdržala z Okresnej prokuratúry Trenčín upozornenie prokurátora. Následne pán 
starosta prečítal celé znenie upozornenia prokurátora. Vyjadril sa, že v budúcnosti 
nesmie dochádzať k obdobným pochybeniam vo vzťahu k § 18a odsek 2 Zákona 
o obecnom zriadení. Okresná prokuratúra bude následne informovaná o tom, že obecné 
zastupiteľstvo upozornenie prokurátora na svojom zasadnutí prerokovalo. 
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5. Územný plán obce – zmeny a doplnky č. 1 

 
Starosta – poinformoval o dôvodoch vykonania zmien a doplnkov v územnom pláne 
obce. Nikto nemal žiadne pripomienky a starosta dal o návrhu hlasovať. 
  
Hlasovanie: 
Počet prítomných poslancov: 5 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
UZNESENIE č. 37/2015 
k územnému plánu obce – zmeny a doplnky č. 1 
Obecné zastupiteľstvo v Bolešove 
súhlasí 
s návrhom na obstaranie Zmien a doplnkov územného plánu obce. 
 

6. Spolufinancovanie multifunkčného ihriska z rezervného fondu 
 
Starosta – informoval prítomných poslancov o tom, že obec získala z Úradu vlády SR na 
vybudovanie multifunkčného ihriska dotáciu vo výške 40 000,- EUR.  Pani Sláviková 
predložila návrh - na spolufinancovanie multifunkčného ihriska vo výške 24 734,76 EUR 
použiť prebytok hospodárenia z roku 2014. 
Starosta dal o návrhu hlasovať. 
 
Hlasovanie: 
Počet prítomných poslancov: 5 
Za: 4 (Mgr. Petrušková, Prna, Kňažek, Hanák) 
Proti: 1 (Kvasnicová) 
Zdržali sa: 0 
 
UZNESENIE č. 38/2015 
k spolufinancovaniu multifunkčného ihriska z rezervného fondu 
Obecné zastupiteľstvo v Bolešove 
schvaľuje 
použitie rezervného fondu – prebytok hospodárenia z roku 2014 na spolufinancovanie 
kapitálových výdavkov „Multifunkčné ihrisko“ v sume 24 734,76 EUR. 
 

7. Rozpočtové opatrenie č. 3 
 

Pani Sláviková – predniesla zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3 – ktoré je 
prílohou č. 1 tejto zápisnice. Vysvetlila jednotlivé položky z rozpočtového opatrenia. 
Nikto nemal žiadne pripomienky a starosta dal o návrhu hlasovať. 
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Hlasovanie: 
Počet prítomných poslancov: 5 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
UZNESENIE č. 39/2015 
k rozpočtovému opatreniu č. 3 
Obecné zastupiteľstvo v Bolešove 
schvaľuje 
rozpočtové opatrenie č. 3. 
 

8. Rôzne 
 
Starosta – predniesol žiadosť o finančný príspevok od Jaroslava Dubničku. 
Poslanci si žiadosť vypočuli a skonštatovali, že v rozpočte obce nemáme na takúto formu 
pomoci vyčlenené finančné prostriedky. 
 
Pani Kvasnicová – občania sa sťažujú na zarastený a znečistený potok. 
Starosta - potok je majetkom Povodia Váhu. Keďže s nimi nie je možné vybaviť  
vyčistenie potoka,  zamestnanci OU potok vykosia. 
 
Mgr. Petrušková – na cintoríne sú preplnené smetné nádoby. Treba dať do povedomia 
občanov obce, že v obci máme kompostovisko a majitelia psov nech si robia poriadok po 
svojich miláčikoch. 
Starosta – zabezpečíme častejšie vysýpanie smerných nádob na cintoríne. 
O kompostovisku občania obce sú informovaní, ale prostredníctvom miestneho rozhlasu 
ich upozorníme na otváracie hodiny. A taktiež sa upozornia psíčkari o ich povinnostiach 
prostredníctvom miestneho rozhlasu. 
 
Starosta – v septembri rozbehnem kampaň v obci, oslovíme občanov nech sa vyjadria 
ako by si predstavovali stred obce. 
 
Pani Kvasnicová – ako  postupujú prípravné práce na rekonštrukcii obecného úradu? 
Starosta – je spracovaný projekt, zriadila sa prekládka elektrického stĺpu, je spracovaný 
elektroprojekt. 
 
Pani Ing. Pekarová – pri cintoríne sú vykreslené čiary, je to z dôvodu vytýčenia sieti pre 
realizáciu odvodnenia hlavnej cesty? 
Starosta – v predmetnej lokalite sme dali vytýčiť inžinierske siete (voda, plyn, 
telekomunikačné siete, elektrika). Problém je, že siete sú veľmi nahusto a nie je kde 
vykopať šachtu na odvodnenie. TSK prisľúbilo potiahnuť asfalt až po križovatku.  
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9. Záver 

Nakoľko bol program zasadnutia vyčerpaný, starosta poďakoval prítomným za účasť 
a zasadnutie obecného zastupiteľstva vyhlásil za ukončené.  

 
 
                                                        
 
                                            
         Ing. Martin Rác 
                                                                                                       starosta obce                 

 
 
 
 
Zapisovateľ: Slavka Ocelíková  .............................. 
Overovatelia: Mgr. Jolana Petrušková .............................. 
   Pavol Prna   .............................. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  


